

The Federal Budget 2012: The Reality and Strategy



The Iraqi Institute for Economic Reform held a Seminar titled: "The Federal Budget 2012: The Reality and Strategy" on Saturday, April 5, 2012 at Alwaihah club in Baghdad. The seminar was attended by His Excellency the Minister of Municipalities and Public Works, Mr. Adel Mehoder, Dr. Ahmed Bureihi former Deputy Governor of Central Bank of Iraq...

Independence of the Central Bank of Iraq and its impact on Monetary Policy



The Iraqi Institute for Economic Reform held a workshop titled "The independence of the Central Bank of Iraq and its impact on monetary policy" on Saturday, 28th April 2012. The workshop was attended by a large group of specialists, including the appearance of Dr. Mohammed Saleh, deputy central bank governor of Iraq and...

Constituent Committee meeting for the conference of improvement the reality of the private sector



Based on the recommendations of the workshop held by the Iraqi Institute for Economic Reform titled "The reality of the strategy of the private sector" on 11th February 2012, a meeting comprising of the Preparatory Committee for The Improvement of The Private Sector was held at the institute on April 14th 2012. Mr. Manaf AlSaigh...

IIER Award

In recognition to the efforts in rebuilding Iraq, IIER would like to award the top 3 individuals that have had a significant contribution to economic growth in Iraq and we would like to know your views, please suggest the top three contributors based on...To participate [click here](#)

Good Citizenship Award



Iraq Indexes

[The Economist Intelligence Unit Forecast](#)

[Currency Value and exchange rates](#)

[Consumer Price Index](#) Updated

[Oil Export Volume and Price](#)

[Iraq Daily Stock Exchange reports](#)

The Oil Industry in Iraq: The challenges in 2012

Type of event : Conference

Date : 15 September 2012

Time : 9:00 am

For more information [click here](#)

Special points of interest

[IIER's Studies and Reports](#)

[Join our Mailing List](#)

[Leave a comment](#)

المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي



IRAQI INSTITUTE FOR ECONOMIC REFORM
المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي



من نحن | نشاطاتنا | المنشورات | اخر اخبارنا | بنك المعلومات | اتصل بنا

جائزة المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي

تقديراً للجهود المبذولة في إعادة بناء العراق، يود المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي تكريم أفضل ثلاث شخصيات ساهمو في تطوير البلاد اقتصادياً. من وجهة نظرهم، يرجى اقتراح أفضل ثلاث شخصيات اقتصادية وحسب الأنشطة التي ساهم بها في رفع مستوى النمو... للمشاركة [اضغط هنا](#)

وسام المواطنة الصالحة



ارقام العراق القياسية

[توقعات وحدة الذكاء الاقتصادي](#)

[معدل سعر صرف الدينار العراقي مقابل الدولار الأمريكي](#)

[الاسعار القياسية للمستهلك محدث](#)

[كميات الصادرات واسعار النفط العراقي](#)

[سوق العراق للاوراق المالية](#)

مؤتمر تحديات صناعة النفط في العراق

2012

نوع النشاط : مؤتمر

التاريخ : 15 ايلول 2012

الوقت : 9:00 صباحاً

[للمعلومات اضغط هنا](#)

مواضيع تهمك

[بحوث ودراسات المعهد](#)

[للانضمام الى قائمتنا البريدية اضغط هنا](#)

[لاضافة تعليق او محادثة](#)

الموازنة الاتحادية لعام 2012: الواقع والاستراتيجية



أقام المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي ندوة بعنوان الموازنة الاتحادية لعام 2012: الواقع والاستراتيجية في يوم السبت المصادف 2012/5/5 في نادي العلوية ببغداد وكان من بين الحضور معالي وزير البلديات والاشغال العامة السيد عادل مهودر و ترأس الندوة الدكتور أحمد بريهي

استقلالية البنك المركزي العراقي وتأثيرها على السياسة النقدية



عقد المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي ورشة عمل حول "استقلالية البنك المركزي العراقي و تأثيرها على السياسة النقدية " في مقر المعهد يوم السبت الموافق 28/4/2012 و قد حضر الورشة مجموعة كبيرة من أصحاب الاختصاص كان من بينهم دكتور مظهر محمد صالح نائب محافظ البنك المركزي العراقي

اجتماع اللجنة التأسيسية لمؤتمر النهوض بواقع القطاع الخاص العراقي



بناء على توصيات ورشة العمل التي عقدها المعهد العراقي للإصلاح الاقتصادي تحت عنوان "واقع واستراتيجية القطاع الخاص" والتي عقدت في مقر المعهد بتاريخ 11/2/2012، عقد في مقر المعهد الاجتماع الاول للجنة التحضيرية لمؤتمر النهوض بواقع القطاع الخاص في يوم السبت الموافق 14/4/2012 وأفتتح الاجتماع السيد مناف الصانع...